## 經濟部國際貿易署 函

承辦單位:雙邊貿易二組

機關地址:100057臺北市中正區湖口街1號

承辦 人: 蔡介文

聯絡電話: (02)23510271分機412 電子郵件: cwtsai2@trade.gov.tw

110

台北市信義區信義路五段5號3號樓

3E41室

受文者:台灣電子製造設備工業同業公會

發文日期:中華民國114年9月12日

發文字號: 貿雙二字第1147033785號

速別:普通件

密等及解密條件或保密期限:

附件:如文 (1147033785-1.pdf)

主旨:有關美國海關及邊境保護署(CBP)發布「更新排除適用對等關稅產品」指引事,請查照並惠轉知會員廠商。

### 說明:

- 一、依據駐美國代表處經濟組本(114)年9月8日經美字第 1140000911號函辦理。
- 二、美國CBP本年9月6日於貨運系統訊息服務(Cargo System Messaging Service, CSMS)發布旨揭指引,要點如次:
  - (一)本訊息旨在提供執行白宮9月5日發布「修改對等關稅範圍並建立執行貿易與安全協議之程序」行政命令,更新排除適用對等關稅產品清單之相關指引,此更新係修改第14257號(對等關稅)行政命令附件二之產品清單,包括新增列入附件二之貨品及從附件二移除之貨品。
  - (二)新增列入附件二或自附件二移除之貨品:
    - 1、對自2025年9月8日美國東部時間凌晨12:01或之後 進入美國消費或從倉庫提取消費之貨品生效。正確 歸類於附件二美國稅則號列之產品,不適用經修正 第14257號行政命令(對等關稅)之關稅措施。



線

- 2、進口商應申報9903.01.32 (附件二排除適用對等關稅之稅號),並申報該產品在附件二中之正確分類與稅號,以豁免適用該產品進口來源國之對等關稅。
- 3、針對先前申報9903.01.32且於本年9月8日或之後進入 美國消費或從倉庫提取以供消費之貨品,包括新增 至附件二或自附件二移除之貨品,進口商應在貨品 從CBP放行後10天內盡快採取必要措施,更新申報 稅號,以反映正確對等關稅適用情形。

## (三)貿易和安全協議:

- 根據9月5日之行政命令,美國商務部長和貿易代表被授權,決定是否採取適當行動以執行架構協議與 (或)最終協議,包含將其他產品列入豁免清單。
- 2、CBP將適時透過 CSMS提供相關指引。
- 三、檢送本案CBP指引如附件,併請卓參。

正本:中華民國全國工業總會、台北市進出口商業同業公會、台灣區電機電子工業同業公會、臺灣機械工業同業公會、台北市電子零件商業同業公會、台灣電子製造設備工業同業公會、台灣螺絲工業同業公會、台灣鋼鐵工業同業公會、台灣區車輛工業同業公會、台灣化學產業學會、台灣工具機暨零組件工業同業公會、本署貿易管理組、貿易發展組(均含附件)

副本:經濟部產業發展署、駐美國代表處經濟組





線

## Cargo Systems Messaging Service

# CSMS # 66151866 - UPDATE - Products Exempted from Reciprocal Tariffs

The purpose of this message is to provide updated guidance on the duties due on imported merchandise imposed by Executive Order 14257, issued April 2, 2025, "Regulating Imports with a Reciprocal Tariff to Rectify Trade Practices that Contribute to Large and Persistent Annual United States Goods Trade Deficits," as amended. The September 5, 2025 Executive Order, "Modifying the Scope of Reciprocal Tariffs and Establishing Procedures for Implementing Trade and Security Agreements" provides updates to the list of products exempted from the reciprocal tariffs.

#### **GUIDANCE**

Annex II to Executive Order 14257, as amended by the September 5, 2025 Executive Order, lists the products that are exempted from the reciprocal tariffs. The amendments pursuant to the September 5, 2025 Executive Order include both products that are added to, and removed from, Annex II.

### PRODUCTS THAT HAVE BEEN ADDED TO OR REMOVED FROM ANNEX II

The modification pursuant to September 5, 2025 Executive Order shall be effective with respect to such goods entered for consumption, or withdrawn from warehouse for consumption, on or after 12:01 a.m. eastern time on September 8, 2025. Only products that are properly classified in the headings and subheadings of the Harmonized Tariff Schedule of the United States (HTSUS) that are listed in Annex II are exempted from the tariff action imposed by Executive Order 14257, as amended.

Importers should report the secondary classification under subheading **9903.01.32** for products properly classified in the heading and subheadings of the HTSUS that are identified in Annex II to declare the exemption from the reciprocal tariff provided in subheading 9903.01.25, or in subheadings 9903.02.02 – 9903.02.71.

For any entries that were pre-filed with subheading 9903.01.32 and that are entered for consumption or withdrawn from warehouse for consumption on or after September 8, 2025, that include products added to or removed from Annex II, importers should take action as necessary to correct entries to reflect the correct reciprocal tariff applicability as soon as possible no later than within ten days of the cargo's release from CBP custody.

### TRADE AND SECURITY AGREEMENTS

The Secretary of Commerce and the United States Trade Representative have been granted the authority to determine if an action is appropriate to implement framework and/or final agreements in accordance with the September 5, 2025 Executive Order. Framework or final agreements may include additional product exemptions as deemed appropriate by the Secretary of Commerce and the United States Trade Representative.

CBP will provide additional guidance to the trade community through CSMS messages as appropriate.

If you encounter any errors in filing an entry summary, contact your CBP client representative or the ACE Help Desk.

Questions regarding this message should be directed to the Trade Remedy inbox at <a href="mailto:traderemedy@cbp.dhs.gov">traderemedy@cbp.dhs.gov</a>.

*Ketatea CSMS*: <u>03029/20</u>, <u>04049203</u>, <u>040003/4</u>, <u>0400/090</u>, <u>04/01120</u>, <u>04/24303</u>, 65029337, 65201773, 65573545

SHARE

Update your subscriptions, modify your password or e-mail address, or stop subscriptions at any time on your <u>Subscriber Preferences Page</u>. You will need to use your e-mail address to log in. If you have questions or problems with the subscription service, please contact <u>subscriberhelp.govdelivery.com</u>.

This service is provided to you at no charge by <u>U.S. Customs and Border Protection</u>.

<u>Privacy Policy</u> | GovDelivery is providing this information on behalf of U.S. Department of Homeland Security, and may not use the information for any other purposes.





Powered by



Privacy Policy | Cookie Statement | Help